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VERSLAG van de vergadering van de statencommissie Milieu, Mobiliteit en Economie 
van 6 juni 2011 
 
Aanwezig: 
ing. H.N. Scherer (voorzitter), R. van Lunteren (gedeputeerde), drs. R.E. de Vries 
(gedeputeerde), M.A.M. Beks (GroenLinks), Z. el Yassini (VVD), A. Essousi  (PvdA), J. 
Fastl (GroenLinks), mw.mr. P. van de Geest (PvdD),  ir. H. Graaff (CDA), drs. C. de Heer 
(ChristenUnie), ir. N.J.P. Hoefnagels (D66), ir. H. IJssennagger (PVV), J.A.J. Konings 
(VVD), J. Marchal (SGP), A.M. Meijer (SP), ir. J.P.M. Peters (D66), ing. R. Roos (50PLUS), 
drs. G.J.J. Smakman (D66), mr. D.S.L. Tuijnman (VVD), drs. W.J. Ubaghs (PVV), mr. E. de 
Vries (PvdA) 
 
Van Ambtelijke zijde aanwezig: 
dr. R.J. Poort (adjunctgriffier), W.D. Voorneman-Rikkers (verslag) 
 
Afwezig: 
ing. D. Kiliç (PvdA), G.A. de Kruif (CDA), A.J. Schaddelee (ChristenUnie), W. van 
Wikselaar (SGP) 
 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 
Voorafgaande aan de behandeling van de agenda hecht spreker eraan mevrouw Doornenbal te bedanken 
voor haar bekwame leiding van de afgelopen twee vergaderingen van deze commissie. Spreker geeft 
vervolgens aan dat hij pas drie maanden Statenlid is en het als snel ervaart thans als voorzitter van de 
commissie MME te zijn benoemd. Ook niet coalitiegebonden partijen worden geacht een voorzitter te 
leveren voor de statencommissie; aan die wens heeft de PVV graag voldaan. De PVV wordt soms met 
enige argwaan bekeken. Er wordt getwijfeld of de rechtstaat wel in goede handen is bij de PVV. Spreker 
is het niet eens met die twijfel en wil deze ook wegnemen. De PVV heeft als partij geen dubbele agenda, 
is betrokken bij de publieke zaak en wil zich daarvoor breed inzetten in alle geledingen binnen het 
provinciaal bestuur. Op grond van het vorenstaande heeft spreker de functie van voorzitter aanvaard. 
De commissie zal van hem in de functie van voorzitter geen politieke kleur zien. Hij zal zo 
onafhankelijk mogelijk de commissie zo royaal mogelijk in de gelegenheid stellen een inbreng te hebben 
en vragen te stellen over de onderwerpen, die op de agenda staan. Daarbij mogen de fracties binnen de 
commissie hun politieke kleur laten zien, alhoewel de politiek inhoudelijke discussie niet in de 
commissie maar in PS dient te worden gevoerd.  
Sinds spreker statenlid is, heeft hij gemerkt dat de onderlinge omgangsvormen vriendelijk en fatsoenlijk 
zijn. Dat moet zo blijven. Wat spreker betreft mag de inbreng scherp en vooral duidelijk zijn; dat is goed 
voor de kiezers en daarmee voor de democratie.  
Tenslotte merkt spreker op, dat hij nog niet alle procedures/regels beheerst. Hij heeft echter de steun van 
de heer Poort aan zijn zijde. Dat biedt de commissie de garantie, dat het niet uit de hand loopt.  
 
2. Mededelingen en Ingekomen Stukken 
Mededelingen 
- Bericht van verhindering is ontvangen van de heer Schaddelee.  
- De voorzitter deelt mede dat de presentatie Openbaar Vervoer (agendapunt 7) is verplaatst naar 

het najaar.  
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- De voorzitter deelt mede, dat na afloop van de vergadering een informele bijeenkomst 
plaatsvindt over de Innovatie en Acquisitie. 

- De voorzitter deelt mede dat voor toekomstige vergaderingen wordt verzocht om eventuele 
punten voor de Rondvraag en vragen met betrekking tot Ingekomen Stukken zoveel mogelijk 
enige dagen vooraf aan de griffie aan te geven. Dit om een zo efficiënt mogelijke behandeling in 
de commissievergadering mogelijk te maken. Uiteraard blijft het altijd mogelijk om in te haken 
op de actualiteit van de dag.  

 
Ingekomen Stukken  
Memo gedeputeerde De Vries inzake inspanningen van de provincie voor de woningbouwcorporaties
De heer Meijer is van mening dat uit de inhoud van het voorliggende memo op geen enkele wijze blijkt, 
dat GS zich verbonden voelen met bewoners van sociale huurwoningen in de provincie Utrecht. Er is 
een aantal projecten gestart, dat om allerlei redenen niet lukt. Uit niets blijkt dat door het Aanjaagteam 
Woningbouw concreet is geprobeerd de barrières te slechten. Aangegeven wordt dat projecten worden 
afgeblazen wegens gebrek aan het voor investeringen benodigde 80% draagvlak van de bewoners. Dat 
het draagvlak niet wordt verkregen, bevreemdt de SP niet, omdat de maatregelen veelal consequenties  
hebben voor de hoogte van de huur; dat zijn problemen die moeten worden opgelost. De SP wil dat GS  
zich meer engageren met dit probleem en, in plaats van overschotten terug te laten vloeien in de 
Algemene Middelen, bekijken welke mogelijkheden er zijn om dit onderwerp nieuw leven in te blazen.   
 
De heer Marchal plaatst namens de SGP de volgende vragen: 
- Geïnformeerd wordt hoe de selectie van woningbouwcorporaties in 2007 heeft plaatsgevonden 

en of er mogelijkheden zijn voor nieuwe corporaties om aan te haken. 
- Slechts 75% van het beschikbare budget is benut; het resterende budget vloeit terug naar de  

Algemene Middelen. De SGP kan zich voorstellen, dat er wellicht inmiddels weer projecten zijn 
die in aanmerking komen. Geïnformeerd of GS bereid zijn dit opnieuw op te pakken. 

- Het Aanjaagteam Woningbouw heeft signalen opgevangen van de corporaties; deze signalen 
worden in het memo niet nader gespecificeerd. Wellicht zijn door de woningbouwcorporaties 
ook signalen/ideeën afgegeven om de impuls door te zetten. Geïnformeerd wordt of GS iets 
kunnen doen met signalen, die vanuit de corporaties zijn opgevangen.  

 
Gedeputeerde De Vries kondigt aan dat een provinciale visie zal worden ontwikkeld, waarin aangegeven 
wordt welke instrumenten de komende jaren zouden kunnen worden ingezet om dit onderwerp in brede 
zin weer aan te jagen. Hierbij zal o.a. worden gekeken naar het Aanjaagteam Woningbouw, het Fonds 
Stedelijk Bouwen en Wonen, het Fonds Uitplaatsing Hinderlijke Bedrijven, de woningbouwcorporaties, 
het collectief particulier opdrachtgeverschap.  
Met betrekking tot de woningbouwcorporaties is geconcludeerd dat, ondanks de gepleegde inzet, de 
gewenste resultaten uitblijven. Op grond van het vorenstaande staan GS op het standpunt dat gezocht 
moet worden naar nieuwe manieren, die ook in het kader van de woningbouwcorporaties tot het 
gewenste resultaat kunnen leiden. 
De commissie kan in deze naar verwachting in september/oktober een startnotitie tegemoet zien, op 
basis waarvan de discussie kan worden gevoerd.  
 
De heer Meijer acht de gepleegde inzet door GS onvoldoende. Zowel uit het stuk als uit de toelichting 
ter vergadering spreekt een gebrek aan overtuigingskracht. De SP is van mening dat niet mag worden 
aanvaard dat het energiezuinig maken van sociale huurwoningen niet van de grond komt in de provincie 
Utrecht. De SP hecht aan meer commitment van GS ten aanzien van dit onderwerp.  
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De heer Marchal merkt op dat, indien kan worden toegezegd dat de signalen die het Aanjaagteam vanuit 
de woningbouwcorporaties opvangen worden meegenomen in de aangekondigde visie, de SGP de visie 
vooralsnog afwacht.   
Gedeputeerde De Vries zet uiteen dat GS van oordeel zijn dat het instrument om corporatiewoningen 
energiezuiniger te maken niet heeft bewezen effectief te zijn op grond waarvan is besloten daaraan geen 
vervolg te geven.  
Voorts memoreert hij zijn toezegging, mede naar aanleiding van het resultaat van een onderzoek dat 
recent is verschenen, dat in september een presentatie zal worden gegeven over de woningbouwmarkt in 
de provincie Utrecht alsmede de bovengenoemde toezegging met betrekking tot de startnotitie op basis 
waarvan de discussie kan worden gevoerd. Hij stelt voor deze startnotitie, waarin ook de 
woningcorporaties worden meegenomen, vooralsnog af te wachten. Aldus wordt besloten.  
 
Memo gedeputeerde De Vries inzake uitvoeringskosten subsidie energie-efficiency
Onder verwijzing naar de discussie in de vorige vergadering stelt de heer Meijer vast dat uit de 
inventarisatie blijkt, dat de – met enige scepsis beluisterde – Zeeuwse aanpak buitengewoon succesvol 
is. Voorts komt naar voren dat herhaling van een eenduidige benadering een garantie is voor succes. De 
SP hecht eraan mee te geven waar mogelijk conform het vorenstaande te werken.   
 
3. Rondvraag  
De heer Marchal vestigt, naar aanleiding van een artikel in de krant, de aandacht op het rijden van 
vrachtwagens over de busbaan op de N229. Geïnformeerd wordt naar de stand van zaken.  
Gedeputeerde Van Lunteren licht toe dat in het kader van het Coalitieakkoord is afgesproken te 
onderzoeken in hoeverre het openstellen van de busbaan voor vrachtverkeer kan worden toegestaan, 
waarbij de N229 is aangegeven als voorbeeldweg. Het onderzoek vergt echter enige tijd. Bekeken moet 
worden om welke busbanen het kan gaan, of het medegebruik van de busbaan door vrachtverkeer kan 
binnen de gestelde kaders, of dit niet leidt tot verkeersonveilige situaties of aanzienlijke vertraging van 
het OV. Spreker hoopt in deze voor het eind van dit jaar duidelijkheid te kunnen geven. Indien het 
medegebruik door vrachtverkeer mogelijk is, kan dit vervolgens nagenoeg direct worden ingevoerd.   
 
Mevrouw Van de Geest deelt mede, dat in januari jl. het resultaat van het onderzoek naar de toename 
van het aantal aanrijdingen met reeën is gepresenteerd. Zij verzoekt om agendering van dit onderwerp, 
hetgeen door de voorzitter wordt toegezegd.   
 
Mevrouw Van de Geest memoreert vervolgens, onder verwijzing naar het verslag van de vorige 
vergadering, de toezegging van gedeputeerde De Vries met betrekking tot de overlast van de 
evenementen in het Von Gimborn Aboretum, dat in een stiltegebied ligt. 
Gedeputeerde De Vries antwoordt dat dit punt op de lijst van toezeggingen in de Termijnagenda staat. 
Het schriftelijk antwoord kan spoedig tegemoet worden gezien.  
Naar aanleiding van een desbetreffende vraag van de heer Marchal zegt spreker toe dat hij het algemeen 
kader, dat wordt gehanteerd ten aanzien van geluidsoverlast in stiltegebieden, in de inleiding van zijn 
beantwoording zal opnemen.  
 
4.  Termijnagenda 
De voorzitter deelt mede, dat ter vergadering een actuele versie is uitgereikt (versie 1 juni 
2011).  
De heer El Yassini vestigt de aandacht op de groslijst. De Evaluatie Luchtvaartnota komt eind 
2011; De VVD informeert of hierbij een specifiekere datum kan worden aangegeven. Voorts 
wordt verzocht om de Luchtvaartnota rond te sturen, omdat er een aantal nieuwe Statenleden 
is dat deze Nota nog niet hebben gezien.  
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Geïnformeerd wordt wanneer de Biomassavisie kan worden verwacht; verzocht wordt de 
daarbij van toepassing zijnde stukken ter kennisneming toe te sturen. 
Tot slot wordt verzocht of voor de nieuwe PMV ook een specifiekere datum kan worden 
aangegeven. 
Gedeputeerde De Vries geeft aan dat de Luchtvaartnota nog niet zo lang in werking is. Op 
grond hiervan is het de bedoeling het functioneren van de Luchtvaartnota aan het eind van het 
jaar te evalueren en op basis daarvan te bekijken of de Nota aanpassing behoeft. De 
behandeling vindt derhalve naar verwachting in december 2011/januari 2012 plaats.   
De Biomassavisie kan in september/oktober 2011 tegemoet worden gezien. 
Spreker memoreert in de vorige vergadering te hebben aangegeven dat de nieuwe PMV 
parallel loopt met het nieuwe PMP. Het is de bedoeling, dat de PMV en PMP voor het einde 
van het jaar in de commissie wordt besproken en vaststelling plaatsvindt in de PS-vergadering 
in januari 2012.   
 
Gedeputeerde Van Lunteren licht ten aanzien van de Termijnagenda het volgende toe. 
Amendement stimulering lager opgeleiden. Bekeken gaat worden in hoeverre de thans voor 
het hoger- en wetenschappelijk onderwijs aanwezige incubators ook kunnen worden 
ingezet/toegepast in ROC-verband. Dit wordt meegenomen in de Innovatieagenda 2012 – 
2016. Spreker stelt derhalve voor die twee onderwerpen aan elkaar te koppelen. 
De Innovatieagenda 2012 – 2016 vloeit voort uit de Economische Visie en is voor wat betreft 
de afhandeling derhalve afhankelijk van het rondkomen van de Economische Visie. Het is de 
bedoeling deze na het zomerreces ter vaststelling voor te leggen en voor het eind van het jaar 
een start te maken met de Innovatieagenda.  
De beantwoording op de in de inspraak over de fietsroute N237 neergelegde vragen en 
voorstellen kan deze week tegemoet worden gezien.  
De vraag met betrekking tot de looptijd van de concessie Regiotaxi Eemland is afgedaan door 
de ter kennisname toezending van de aanbesteding van de Regiotaxi. 
Er is contact opgenomen met de provincie Gelderland over de Valleilijn. Het standpunt van de 
provincie Gelderland ter zake van de Valleilijn is echter niet geheel helder. Mogelijk wordt 
voorgestaan voorrang te geven aan extra lijnen vanuit Arnhem en minder aan de Valleilijn. 
Voor de zomer is een overleg gepland, waarin spreker met zijn collega gedeputeerde uit 
Gelderland een aantal grensoverschrijdende onderwerpen bespreekt. Overigens heeft spreker 
voor wat betreft de Valleilijn inmiddels bezwaren vernomen vanuit De Bilt ten aanzien van de 
inpasbaarheid van een extra spoor daar.  
De vragen over de compensatie van de gestegen brandstofkosten in concessies zijn 
beantwoord. De Vervoerders hebben de provincie op basis van de Wet Openbaar Bestuur een 
aantal vragen gesteld. De commissie zal in kennis worden gesteld van de beantwoording.  
De informatie over de gevestigde- dan wel vertrokken bedrijven in de Provincie Utrecht naar 
aanleiding van de acquisitie is verstrekt.  
Met betrekking tot de informatie over enkele jaren m.b.t. benutting faunapassages licht 
spreker toe, dat dit onderwerp tot de portefeuille van gedeputeerde Krol behoort. In het kader 
van de Mobiliteit wordt ervoor gezorgd, dat de provincie aan de wettelijke norm voldoet. 
Vragen over het effect hiervan voor flora en fauna dienen aan de daarvoor verantwoordelijk 
portefeuillehouder Krol te worden gesteld.   
Op de toezeggingen ad hoc commissie Pakketstudies Bereikbaarheid zal spreker nader ingaan 
in het informele overleg van voornoemde commissie, na afloop van deze vergadering.  
 
5. Verslag Statencommissie Milieu, Mobiliteit en Economie van 9 mei 2011 
Het verslag wordt conform vastgesteld. 
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6. Statenvoorstel Voorjaarsnota 2011 
De heer Essousi merkt op dat in het kader van de intensiveringen herstructurering 
Bedrijventerreinen (Meerjarenperspectief) structureel € 250.000 en incidenteel € 10 miljoen 
voor de Ontwikkelingsmaatschappij wordt uitgetrokken. In het Coalitieakkoord staat, dat 
vanuit de Ontwikkelingsmaatschappij een financiële bijdrage zal volgen voor de 
herstructurering van Bedrijventerreinen. Het is de PvdA niet duidelijk of met het laatste wordt 
gedoeld op voornoemde € 250.000 of dat in deze vanuit de Ontwikkelingsmaatschappij nog 
een afzonderlijke financiële bijdrage volgt.   
Het verheugt de PvdA, dat de opgave Binnenstedelijk Wonen is opgenomen bij de 
Ontwikkelingsmaatschappij. De vraag is echter of de € 10 miljoen dan nog afdoende is.  
De heer E. de Vries vervolgt dat de PvdA begrijpt dat het aantal wijzigingen in de 
Voorjaarsnota beperkt is vanwege het feit dat GS er pas kort zitten. Geïnformeerd wordt 
wanneer het echte pakket tegemoet kan worden gezien.   
GS kiezen ervoor te bezuinigen op de promotie van de toeristische sector (blz. 7). 
Geïnformeerd wordt hoe dit zich verhoudt tot de informatie tijdens een werkbezoek aan de 
regio Amersfoort, waarin gemeenten aangaven veel te doen aan het promoten van de 
toeristische sector, waarmee tevens winst te boeken is op het gebied van werkgelegenheid van 
laaggeschoolden.   
Op verschillende plaatsen in de Voorjaarsnota (w.o. op blz. 10 t/m 14) wordt gewag gemaakt 
van benodigde extra formatieplaatsen. Dit verbaast de PvdA in het licht van het feit, dat het 
aantal fte’s binnen het provinciaal apparaat met 65 moet worden verminderd. Geïnformeerd 
wordt in welke sectoren vermindering van fte’s van toepassing is.   
 
De heer Konings plaats namens de VVD de volgende vragen en opmerkingen. 
Blz. 12, Kleine Luchtvaart. Verzocht wordt om een nadere toelichting ten aanzien van de 
verhoging van de kosten met € 75.000 incidenteel.  
Blz. 15, Basisregistratie Grootschalige Topografie. Geïnformeerd wordt of al duidelijk is, of 
er geld van de rijksoverheid komt.  
 
De heer Ubaghs plaatst namens de PVV de volgende vragen en opmerkingen. 

- Geïnformeerd wordt waarom een Verordening opcenten motorrijtuigenbelasting 
(Statenvoorstel) nodig is en de huidige Provinciewet, zoals die tot op heden heeft 
gefunctioneerd, niet meer voldoet.  

- In de Voorjaarsnota wordt gesproken over het in stand houden van de opcenten op 
72,6. De vraag is of dit niet omlaag kan, eventueel te dekken door een verandering van 
de Belastingwijziging op energiezuinige auto’s in 2013.  

- In de risicoparagraaf wordt de Vrede van Utrecht garantstelling van € 10 miljoen 
gemist.  

- Gladheidbestrijding € 310.000 incidenteel wegens een stijging meerkosten van de 
zout. De PVV heeft begrepen, dat de provincie in het kader van het zout een lange 
termijn contract heeft. De vraag is derhalve waarom die factuur is betaald, indien niet 
conform de afspraak is geleverd. 

 
De heer Graaff deelt mede dat het CDA geen aanvullende vragen heeft.  
 
De heer Meijer stelt vast dat sprake is van een overheveling van gelden, waarbij bestaande 
programma’s worden losgelaten en gelden worden vrijgemaakt voor nieuw beleid. De manier, 
waarop dat gebeurt, vindt de SP niet transparant genoeg. In algemene tabellen wordt 
weliswaar iets over een richting gezegd, maar op geen enkele manier wordt in de vorm van 
startnotities of kaders aangegeven hoe GS zich dit beleid voorstellen.  



6

Voorts merkt spreker op dat Bestemmingsreserves zijn ingesteld naar aanleiding van 
Statenbesluiten. Deze wordt thans teruggedraaid; de gelden worden gereserveerd voor nieuw 
beleid. De SP verwacht in deze een meer gedetailleerde invulling.  
 
De heer Hoefnagels plaatst namens D66 de volgende vragen en opmerkingen. 

- D66 sluit zich aan bij de opmerking van de PvdA ten aanzien van de fte’s. Het lijkt 
erop, dat er een structurele toename van personeel nodig is op het gebied van 
Vergunningverlening en Handhaving. Geïnformeerd wordt hoe dat gerelateerd moet 
worden aan de wens om juist fte’s te verminderen.  

- Bijlage 4, Kenmerken reserve ‘VERDER’. D66 is tevreden over de wijze waarop dit 
als Bestemmingsreserve wordt ingezet. In de kolom Bijzonderheden (blz. 49) staat dat,  
voordat tot uitvoering van voorgestelde maatregelen in het kader van VERDER-
projecten wordt overgegaan, eerst een plan van aanpak c.q. uitvoeringsvoorstel dient 
te worden goedgekeurd door het MOVV resp. het UVVB. Spreker memoreert in deze 
zijn opmerking, dat het Aanvullend Pakket ter goedkeuring aan de Staten dient te 
worden voorgelegd. Dit is weliswaar door GS onderschreven en toegezegd, maar D66 
hecht eraan dit als zodanig ook schriftelijk vastgelegd te zien.   

 
De heer De Heer deelt mede, dat de ChristenUnie in de PS-vergadering nader zal terugkomen 
op de overhevelingen en ombuigingen. Met betrekking tot de onderwerpen die MME 
betreffen, heeft de ChristenUnie geen informatieve vragen.  
 
GroenLinks geeft aan geen aanvullende vragen te hebben.  
 
De heer Marchal plaatst namens de SGP de volgende vragen en opmerkingen. 

- In het statenvoorstel staat, dat de Voorjaarsnota een kader is voor de Begroting 2012. 
De SGP ziet de Voorjaarsnota echter meer als een herstel van de lopende Begroting 
2011 en nog niet als een kader.  

- Het jaar 2011 laat een tekort zien van € 4,7 miljoen. In de afgelopen jaren is sprake 
van overschotten en onderbestedingen. Geïnformeerd wordt of er sprake is van 
onderbestedingen op projecten die MME betreffen en, indien dit het geval is, waarom 
deze niet zijn meegenomen in de Voorjaarsnota.  

- Er wordt gesproken over meerjarenplannen, incidentele budgetten en formatie-
uitbreiding 2011 – 2012. Gelet op het feit dat bekend is dat een reductie op het aantal 
fte’s moet plaatsvinden, wordt verzocht nader toe te lichten waarom de formatie bij 
Handhaving moet worden uitgebreid. De vraag is of niet binnen Handhaving moet 
worden bekeken of andere prioriteiten kunnen worden gesteld, zodat binnen het 
huidige budget en de formatie kan worden gebleven.  

- De meevaller uit het Provinciefonds bedraagt ca € 13 miljoen. Geïnformeerd wordt 
hoe met deze meevaller zal worden omgegaan. Wat de SGP betreft handhaven GS de 
ingezette lijn. De SGP kan zich overigens wel voorstellen dat de meevaller eventueel 
wordt benut voor een impuls van de woningmarkt, in de zin van starterleningen. 
Wellicht dat dit kan worden betrokken bij de eerder in deze vergadering door 
gedeputeerde De Vries toegezegde visie.   

- Het valt de SGP op dat structurele uitgaven soms incidenteel worden gedekt (o.a. de 
Wabo, Wet Bodembescherming, Kaderrichtlijn Water). De SGP pleit voor een 
structurele dekking van structurele uitgaven.  

- Met betrekking tot programma 7, gladheidbestrijding, informeert de SGP of het 
inkoopbeleid is afgestemd op de afgelopen winters.  
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- Met betrekking tot programma 7, vorstschade wegen, wordt geïnformeerd of de 
vorstschade is ontstaan door achterstallig onderhoud en of in de onderhoudsplannen 
wegen geen rekening moet worden gehouden met vorstschade. De SGP pleit ervoor dit 
in de beheerplannen op te nemen.  

 
De heer Roos merkt op dat de commissie de Voorjaarsnota 2011 en Kadernota begrotingen 
2012 – 2015 heeft ontvangen; de Kadernota staat echter niet voor deze vergadering 
geagendeerd. Spreker gaat er vanuit dat de Kadernota wel voor de commissie BEM is 
geagendeerd, hetgeen wordt bevestigd. 
Spreker plaatst ten aanzien van de Voorjaarsnota vervolgens namens 50Plus de volgende 
vragen en opmerkingen. 

- In algemene zin wordt waardering uitgesproken voor de heldere opbouw van de 
Voorjaarsnota.  

- Blz. 12, vergunningsprocedures Wet Bodembescherming in het kader van extra 
aanpak van de Rijkswegen. 50Plus was er vanuit gegaan dat dergelijke zaken in het 
budget van de rijkswegen ad € 3,1 miljard waren opgenomen. Dat blijkt niet het geval. 
De vraag is wat dit betekent voor de Begroting van de provincie.  

- Blz. 13/14, inzake RUD’s. Zolang er geen RUD’s zijn wordt er eenmalig een bedrag 
beschikbaar gesteld. Geïnformeerd wordt naar de financiële consequenties voor de 
provincie als de RUD’s er wel zijn.   

- Blz. 15, inzake vorstschade. Geïnformeerd wordt of het niet wenselijk is de 
vorstschade in de risicoparagraaf op te nemen, dan wel daarop structureel te 
budgetteren.  

- In de Risicoparagraaf wordt het Stationsgebied Driebergen-Zeist gemist.   
- Blz. 15, inzake onderhoud wegen. 50Plus pleit ervoor het beheer en onderhoud van de 

‘nieuwe’ wegen structureel in de begroting van de provincie op te nemen. 
- In algemene mist 50Plus ‘Europa’ in de Voorjaarsnota. Het heeft wellicht geen 

financiële component, maar als het over het beleid van de provincie gaat kan spreker 
zich voorstellen dat iets over Europa wordt vermeld. 

 
Mevrouw Van de Geest merkt op dat de meeste vragen al zijn gesteld. De PvdD informeert 
wat wordt bedoeld met het opheffen van de fysieke barrières EHS (blz. 15, onderaan).  
 
Gedeputeerde Van Lunteren merkt op, dat een aantal vragen feitelijk in een andere 
commissie, m.n. BEM, thuishoort. Hij verzoekt dergelijke vragen in het vervolg in de 
desbetreffende vakcommissie aan de orde te stellen. Spreker zal deze vragen thans kort 
beantwoorden. Mocht de beantwoording echter nadere vragen/discussie oproepen, dan stelt 
hij voor de behandeling te vervolgen in de desbetreffende vakcommissie.  
Onder verwijzing naar de inleiding op blz. 6, m.n. punt 2.1, licht spreker toe dat de 
Voorjaarsnota grotendeels tot stand is gekomen voor het nieuwe Coalitieakkoord. In het licht 
van het nieuwe Coalitieakkoord, waarin is overeengekomen tot een formatiereductie te 
komen, is in de Voorjaarsnota de formatieuitbreiding alleen voor de jaren 2011 en 2012 
opgenomen en niet structureel. Bij de Begrotingsbehandeling 2012 zal, conform afspraak, een 
integraal Personeelsplan aan de Staten worden voorgelegd om voornoemde formatiereductie 
te realiseren. 
GS staan op het standpunt dat, in vergelijking met voorgaande jaren, juist sprake is van een 
meer transparante werkwijze. Via de Voorjaarsnota wordt aan de Staten gevraagd de 
middelen feitelijk te besteden aan de voornemens, die in het Coalitieakkoord zijn opgenomen. 
Het betreft in feite een extra moment voor de Staten om aan te geven of zij zich al dan niet 
kunnen vinden in bepaalde voornemens. De Staten stellen formeel de kaders van een 
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voornemen vast op het moment dat deze in de vorm van een statenvoorstel ter besluitvorming 
aan de Staten wordt voorgelegd.   
Vanuit de ambtelijke organisatie is aangegeven, dat de opcenten beter kunnen worden 
georganiseerd door middel van een Verordening. GS staan voor een zo transparant mogelijke 
P&C-cyclus. De Verordening opcenten is daarvan een onderdeel, en daarmee zuiver een 
technische uitwerking. Het vasthouden aan 72,6 opcenten is conform het kader dat de Coalitie 
aan GS hebben meegegeven.  
De € 250.000 ter zake van de herstructurering Bedrijventerreinen is met name bedoeld voor 
planvorming, zodat dit niet behoeft te worden gefinancierd van de € 15 mln (€ 5 mln van het 
Rijk en € 10 miljoen van de provincie) dat in de Ontwikkelingsmaatschappij is gestopt. Het is 
de bedoeling dat de middelen in de Ontwikkelingsmaatschappij worden gekapitaliseerd. Uit 
juridisch oogpunt is het mogelijk de woningbouwopgave binnenstedelijk bouwen daarin mee 
te nemen. Bekeken moet nog worden hoe dat exact vorm zal kunnen/moeten worden gegeven. 
Door het Rijk is geen geld gekoppeld aan de overheveling van de Basisregistratie 
Grootschalige Topografie. De provincie ziet vooralsnog geen directe noodzaak voor de 
basisregistratie. Op grond hiervan is het nu niet meegenomen en kan dit te zijner tijd 
eventueel via een Begrotingswijziging tegemoet worden gezien.  
Het afgelopen jaar heeft de provincie een budget beschikbaar gekregen waarbinnen het zout 
ten behoeve van gladheidbestrijding kon worden aangekocht. De provincie had in haar visie 
een goed contract afgesloten met de zoutleverancier. Doordat in december al sprake was van 
enorme sneeuwval, is het zout van deze leverancier geheel geconfisqueerd door het Rijk, 
waardoor de provincie het zout van een andere leverancier moest betrekken. De rekening 
wordt in principe verhaald bij de leverancier waarmee de provincie een contract had 
afgesloten. Op grond van de ervaring in voorgaande jaren wordt nu wel nadrukkelijk bekeken 
hoe een en ander nog beter kan worden georganiseerd. Spreker hecht er overigens aan op te 
merken dat de provinciale wegen in Utrecht steeds goed begaanbaar zijn gebleven en ook op 
provinciale fietspaden weinig problemen zijn ondervonden. 
Met betrekking tot de vorstschade licht spreker toe, dat een beleidskeuze is gemaakt voor 
geluidsarm asfalt. Het nadeel van geluidsarm asfalt is dat het erg poreus is. Bij gebruik van 
zout smelt de sneeuw; dit trekt in het asfalt, waardoor het asfalt sneller barst en schade 
ontstaat. Het heeft derhalve niets te maken met achterstallig onderhoud. Het vorenstaande 
wordt nu meegenomen bij de middelen die voor het onderhoud worden gevraagd. Er wordt 
wat meer geld gevraagd dan in het verleden. Daarnaast wordt bezien of tot een andere manier 
van aanleg en onderhoud kan worden gekomen om dit probleem te verhelpen. 
Conform afspraak wordt jaarlijks via de Voorjaarsnota op basis van de besluiten in het 
voorafgaande jaar ten aanzien van de aanleg van wegen, fietspaden, e.d. een structurele 
bijdrage gestort ten behoeve van de voorziening beheer en onderhoud. Er wordt derhalve 
feitelijk gespaard om het onderhoud af te dekken.  
Het risico met betrekking tot het Stationsgebied Driebergen-Zeist is niet opgenomen, omdat  
het een taakstellend budget betreft. Indien sprake is van een overschrijding, moet dit aan de 
Staten worden voorgelegd.   
De Staten kunnen op korte termijn ter besluitvorming een aantal zaken tegemoet zien met 
betrekking tot het Aanvullend Pakket VERDER. Spreker zegt in deze een overzicht toe van de 
op dit moment bekende voorstellen die ter besluitvorming dan wel ter kennisname aan de 
Staten zullen worden voorgelegd. Indien een maatregel ter kennisname wordt toegezonden, 
heeft dit te maken met het feit dat de desbetreffende maatregel binnen de door de Staten 
gestelde kaders valt. Spreker kan zich voorstellen dat een en ander via de Ad hoc commissie 
Pakketstudie Bereikbaarheid loopt.  
Ten aanzien van de onderbestedingen merkt spreker op er vanuit te gaan dat datgene, dat 
wordt aangeleverd, nodig wordt geacht. Sommige projecten, bijvoorbeeld op het gebied van 
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infrastructuur, hebben een lange doorlooptijd. De planologie, procedures die daaruit 
voorkomen of wijze waarop de aanbesteding verloopt heeft de desbetreffende 
portefeuillehouder niet altijd in de hand, op grond waarvan niet kan worden toegezegd, dat er 
nooit sprake zal zijn van onderbesteding. Er wordt op gestuurd om zoveel mogelijk van de 
door de Staten beschikbaar gestelde middelen aan te wenden in het jaar dat gedacht wordt dat 
de middelen nodig zijn.  
 
Gedeputeerde De Vries zet uiteen dat recent een brief naar de Staatssecretaris is uitgegaan, 
waarin is meegedeeld dat de provincie op het goede spoor zit voor wat betreft de RUD’s. Om 
de nieuwe organisaties goed te kunnen opzetten, zal in het begin moeten worden geïnvesteerd. 
Op termijn zal het schaalvoordeel en de onderlinge afstemming echter leiden tot een 
vermindering van de kosten aan Vergunningverlening en Handhavingstaken.   
Met betrekking tot het Binnenstedelijk Bouwen en Wonen in relatie tot de 
Ontwikkelingsmaatschappij memoreert spreker zijn toezegging met betrekking tot de 
startnotitie in deze (agendapunt 2). Daarin zal de Ontwikkelingsmaatschappij ook een plek 
krijgen. Wel is het goed om te realiseren dat pas net een start is gemaakt met de 
Ontwikkelingsmaatschappij en deze derhalve even de kans moet worden gegund om zich m.n. 
op het gebied van de herstructurering van bedrijventerreinen te bewijzen. Daarna kan worden 
bekeken of de opgave voor Binnenstedelijk Bouwen en Wonen daarin ook een plek kan 
krijgen. Zoals gezegd is dit juridisch mogelijk, maar zal moeten worden bekeken in welke 
vorm dit moet/kan worden gegoten.   
Voor wat betreft de promotie van toerisme en recreatie verwijst spreker naar het 
woordvoerdersoverleg, na de vorige vergadering, over de startnotitie Toerisme en Recreatie. 
In het Coalitieakkoord is aangegeven dat de provincie geen geld meer wil uitgeven sec aan de 
promotie van toerisme en recreatie, omdat dit geen kerntaak is. De provincie wil wel in 
samenwerking met de betrokken partners (ondernemers, gemeenten, recreatieschappen) 
kijken hoe het toerisme en de recreatie in de provincie Utrecht in de toekomst kan worden 
beheerd en verder kan worden ontwikkeld. Dat proces is de provincie juist ingegaan om tot 
een nieuwe aanpak te komen op dit gebied en daarom kan in de Voorjaarsnota worden gezegd 
dat de provincie het niet meer op deze manier wil voortzetten.  
Het is lastig het bedrag ten aanzien van de Kleine Luchtvaart nader te specificeren. De 
wettelijke taak met betrekking tot de Kleine Luchtvaart is pas onlangs van het Rijk naar de 
provincie overgeheveld. Daaraan zijn door het Rijk niet voldoende financiële middelen 
gekoppeld op grond waarvan de provincie moest intensiveren om die taak op een goede 
manier te kunnen uitvoeren. Wel kan spreker mededelen dat eraan wordt gewerkt om de 
regelgeving ten aanzien van het verlenen van vergunningen te vereenvoudigen, hetgeen op 
termijn minder kosten zal opleveren.  
De provincie is het bevoegd gezag ter zake van de Wet Bodembescherming en is derhalve 
verantwoordelijk voor het verlenen van die vergunningen; daaraan zit een kostenplaatje. Het 
antwoord op de vraag waarom dit niet is meegenomen in de aanpak van de rijkswegen moet 
spreker schuldig blijven; hij zegt een schriftelijke beantwoording van deze vraag toe.   
 
De heer E. de Vries begrijpt dat van de Staten wordt gevraagd eerst in te stemmen met het 
budget waaronder vervolgens pas later het beleid wordt gehangen. De PvdA heeft moeite met 
deze werkwijze en kan zich een omgekeerde volgorde voorstellen.  
 
De heer Ubaghs gaat er vanuit dat de vragen over de garantstelling Vrede van Utrecht en 
risicoparagraaf niet in deze commissie thuishoren, hetgeen door gedeputeerde Van Lunteren
wordt bevestigd.  
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De heer Meijer deelt mede dat de SP zich aansluit bij het betoog van de PvdA.  
Spreker heeft voorts moeite met het feit dat over een aantal onderwerpen niet inhoudelijk in 
deze commissie wordt gesproken maar in een ‘benen op tafel/ronde tafelachtige sfeer’. Ter 
illustratie wijst hij op VERDER en de startnotitie op het gebied van Recreatie en Toerisme.   
 
De heer Marchal deelt mede dat de SGP zich aansluit bij het betoog van de PvdA en hierop 
nader zal terugkomen in de commissie BEM, evenals op het incidenteel financieren van 
structurele zaken. Het laatste komt echter wel degelijk terug in programma’s die op MME 
betrekking hebben. Er zijn  plannen voor meerdere jaren. Met het incidenteel financieren van 
dergelijke structurele zaken, voorziet de SGP problemen bij de uitvoering.   
Met betrekking tot de Kleine Luchtvaart vraagt de SGP zich af hoe de overschrijding moet 
worden gezien in relatie tot de Rijksbijdrage.  
Spreker memoreert ter zake van de uitbreiding van fte’s bij Handhaving of de prioriteiten 
binnen Handhaving niet anders kunnen worden gesteld, zodat binnen het huidige budget en 
kaders wordt gebleven.   
 
Mevrouw Van de Geest memoreert haar vraag over het opheffen van de fysieke barrières 
EHS.  
 
Gedeputeerde Van Lunteren benadrukt nogmaals, dat met deze werkwijze is getracht een en 
ander meer transparant te maken. In hun visie zijn GS hiermee juist tegemoet gekomen aan de 
kritiek, die in voorgaande jaren door veel partijen is geuit en krijgen de Staten met de thans 
voorgestelde werkwijze een extra gelegenheid om zich over de kaders uit te spreken. In de 
voorliggende Voorjaarsnota worden de prioriteiten aangegeven, waaraan GS voorstaan de 
middelen te besteden. Aan de Staten wordt verzocht met die kaders in te stemmen. 
Vervolgens wordt de nadere invulling ook nog eens in de vorm van een statenvoorstel ter 
besluitvorming voorgelegd.  
De heer Marchal zet uiteen vanuit de gemeente gewend te zijn een aparte Voorjaarsnota te 
krijgen, waarin een en ander technisch wordt geregeld. Een maand later volgt vervolgens een 
aparte Kadernota, waarin de kaders voor de nieuwe Begroting helder worden aangegeven. De 
SGP heeft moeite met het feit, dat dit hier allemaal door elkaar loopt.   
De heer E. de Vries deelt mede, dat de PvdA begrip heeft voor het feit dat GS nog niet in de 
gelegenheid zijn geweest alles inhoudelijk uit te werken. Het is wellicht ook sympathiek dat 
thans de financiën mogen worden vastgesteld en vervolgens de nadere invulling. De PvdA is 
echter van mening dat financiën en inhoud aan elkaar gekoppeld zijn, en het in die zin logisch 
is indien de belangenafweging en de besluitvorming hierover op hetzelfde moment 
plaatsvindt. Vanuit het oogpunt van een controlerend orgaan heeft de PvdA moeite met de 
volgorde.   
De heer Hoefnagels wijst erop, dat de politieke discussie in de statenvergadering dient te 
worden gevoerd. In de commissie kunnen verduidelijkende vragen worden gesteld en kunnen 
partijen elkaar desgewenst onderling bevragen en een discussie voeren.    
De heer De Heer deelt mede, dat de ChristenUnie zich aansluit bij het betoog van D66.  
De voorzitter onderschrijft het betoog van D66 en de ChristenUnie.  
 
De heer Van Lunteren vervolgt, dat de vraag van de PvdD met betrekking tot het opheffen 
van de fysieke barrières EHS schriftelijk zal worden beantwoord.  
Met betrekking tot de vergunningverlening Wet Bodembescherming licht spreker toe, dat dit 
niet specifiek met het project VERDER te maken heeft, maar voortvloeit uit de provinciale 
Verordening; de provincie stelt haar eigen kaders vast ten aanzien van de 
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vergunningverlening. De kosten zijn naar verwachting incidenteel, omdat in deze sprake is 
van een piek in de handhaving op dat punt.   
 
De voorzitter sluit hierna de discussie over dit onderwerp af.  
 
TER KENNISNEMING  
 
De heer E. de Vries merkt in algemene zin op, dat de PvdA moeite heeft met de verhouding 
op de agenda tussen het aantal ter kennisneming stukken en de onderwerpen ter bespreking. 
De Staten hebben een kaderstellende en controlerende rol. Dat gaat niet samen met een ter 
kennisnamestuk. De PvdA pleit ervoor meer stukken inhoudelijk te agenderen.  
Ter zake van de thans voorliggende agenda wordt geïnformeerd naar de afweging om de 
agendapunten 8 tot en met 11 niet inhoudelijke maar ter kennisneming te agenderen.  
 
De heer Poort licht toe dat de griffie van GS statenbrieven ter kennisname of ter oriënterende 
bespreking krijgt aangeboden. Indien een statenbrief ter oriënterende bespreking wordt 
aangeboden, dient daarbij te worden aangegeven wat van de commissie wordt gevraagd. Als 
een statenbrief ter kennisname wordt aangeboden, is het de bedoeling van GS de inhoud ter 
informatie ter kennis te brengen van de commissie. De griffie beoordeelt vervolgens vanuit 
haar rol, samen met de voorzitter, of het een ter kennisneming stuk blijft; indien dat het geval 
is, is het feitelijk aan de commissie de statenbrief voor kennisneming aan te nemen, dan wel 
vragen te stellen en te verzoeken om agendering voor een volgende vergadering.   
 
De heer E. de Vries kan dit ten aanzien van agendapunt 8 volgen. Bij de agendapunten 9 en 
11 gaat het echter om € 4 mln resp € 2 mln. Budgetrecht is een van de zwaarste middelen van 
de Staten. In die zin begrijpt hij de afweging, om deze onderwerpen niet inhoudelijk te 
agenderen, niet.   
 
De heer El Yassini wijst erop dat de fracties, indien dit wenselijk wordt geacht, kunnen 
verzoeken een ter kennisneming stuk te agenderen voor de volgende vergadering. Het komt 
thans voor dat vaak wordt verzocht een korte vraag te mogen stellen over een ter 
kennisneming stuk, de voorzitter hiertoe de gelegenheid biedt en vervolgens een lang betoog 
wordt gehouden. Spreker verzoekt de voorzitter erop toe te zien dat in deze in toekomstige 
gevallen de juiste werkwijze wordt gehanteerd, hetgeen door de voorzitter wordt toegezegd.   
 
De heer Van Lunteren licht toe dat de inschatting of een onderwerp al dan niet ter 
kennisneming aan de Staten moet worden toegezonden, wordt getoetst aan de kaders 
waarbinnen GS mogen opereren. Ten aanzien van agendapunt 9 is dit het geval; er zijn geen 
aanvullende ruimtelijke kaders nodig om dit project te kunnen voortzetten. Voor wat betreft 
het budgetrecht zijn de Staten aan bod geweest toen zij het budget ten behoeve van het project 
VERDER beschikbaar hebben gesteld. Het vorenstaande wordt ook nog eens door de griffie 
getoetst en daarna hebben de Staten nog de gelegenheid om agendering te verzoeken. In dat 
geval is gebruikelijk dat in eerste instantie schriftelijke vragen worden gesteld en op basis van 
de beantwoording eventueel om agendering wordt verzocht.  
 
De heer E. de Vries begrijpt ter zake van agendapunt 9 dat in het verleden het project 
VERDER, waaronder het project aanleg fietstunnel Hertekop onder N226 valt, is vastgesteld 
en de inhoud van het ter kennisneming stuk uitvoering betreft, waarover de Staten niet meer 
behoeven te beslissen. In het desbetreffende stuk wordt echter voorgesteld nog een keer € 4 
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mln beschikbaar te stellen. Indien hierover in het verleden al een beslissing is genomen, is de 
vraag waarom dit dan niet gewoon wordt uitgevoerd.    
 
De heer Hoefnagels merkt op, dat deze discussie aansluit op de vraag die D66 steeds over 
VERDER stelt. Spreker licht toe, dat de fietstunnel Hertekop onder N226 een Basismaatregel 
betreft. Voor de uitvoering van de Basismaatregelen en de No Regret-maatregelen hebben de 
Staten de kaders aan GS meegegeven; het budget is indertijd in samenspraak met alle 
betrokken partijen vastgesteld. 
Alle Aanvullend Pakketmaatregelen worden nog ter goedkeuring aan de Staten voorgelegd.  
 
Gedeputeerde Van Lunteren bevestigt het betoog van D66, met dien verstande dat alleen die 
Aanvullend Pakketmaatregelen aan de Staten ter besluitvorming worden voorgelegd waarvoor 
de provincie het bevoegd gezag is. Het budget, dat beschikbaar is gesteld voor het project 
VERDER, is ook beschikbaar voor projecten waar de provincie verder geen enkele rol speelt. 
Op grond daarvan worden stukken ter zake soms ter kennisneming aan de commissie 
toegezonden. Als een maatregel in het kader van het Aanvullend Pakket besluitvorming in de 
Staten vergt, wordt dit in de vorm van een statenvoorstel aangeboden. Dit geldt tevens als in 
deze sprake is van nieuw beleid, bijvoorbeeld indien een westelijke ontsluiting van 
Amersfoort wordt voorgesteld.    
 
De heer De Heer wijst op de Termijnagenda. In de kolom bespreekpunten staan de 
onderwerpen aangekondigd waar de Staten een kaderstellende rol hebben; ook de ter 
kennisneming stukken worden ruim van te voren in de desbetreffende kolom op de 
Termijnagenda aangekondigd, zoals in het geval van agendapunt 10.  
In de praktijk leiden de onderwerpen in de tabel bespreekpunten over het algemeen tot een 
politieke discussie. Ten aanzien van het merendeel van de ter kennisneming stukken hebben 
de Staten wellicht een controlerende rol, maar dat kan vaak schriftelijk worden afgedaan. 
De ChristenUnie pleit voor een gescheiden werkwijze, in de zin dat alleen die onderwerpen 
worden besproken die een politieke discussie vergen en de detailvragen over de ter 
kennisneming stukken schriftelijk worden afgedaan, omdat het merendeel nagenoeg nooit tot 
een politieke discussie leidt en mondelinge afdoening derhalve zonde is van de tijd.   
De voorzitter onderschrijft het vorenstaande.    
 
8. Voorlopige gunning Regiotaxi Eemland-Heuvelrug 
De heer Marchal deelt mede dat de SGP ervoor pleit dat wordt toegezien op de garantie van 
de kwaliteit. Geïnformeerd wordt hoe de terugkoppeling van de kwaliteit van de Regiotaxi 
plaatsvindt.  
De heer Van Lunteren antwoordt dat, conform de gebruikelijke werkwijze, jaarlijks of 
tweejaarlijks wordt gerapporteerd over de uitvoering van de concessie. De provincie stuurt op 
kwaliteit. Dat is ook een belangrijk onderdeel van de beoordeling van de offertes geweest.   
 
9. Aanvraag financiering voor VERDER-project aanleg fietstunnel Hertekop onder 
N226 
 
10. Jaarprogramma Vergunningverlening en Handhaving 2011 
De heer Meijer kondigt aan dat de SP schriftelijke vragen zal indienen en op basis van de 
beantwoording zal beoordelen of alsnog om agendering zal worden verzocht.  
De heer Marchal merkt op dat de SGP geen behoefte heeft aan een politieke discussie over dit 
onderwerp. Dat wil echter niet zeggen dat een dergelijk onderwerp nooit besproken zou 
moeten worden. Het voorliggende stuk bevat interessante zaken en ook wel de politieke 
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afweging waar de prioriteiten voor het handhaven worden gelegd. Spreker geeft mee dat de 
SGP daarover, mede in relatie tot de fte’s, een keer van gedachten wil wisselen.   
De heer E. de Vries deelt mede, dat de PvdA zich aansluit bij het betoog van de SGP.  
Gedeputeerde De Vries memoreert zijn mededeling in de vorige vergadering dat het PMP 
wordt aangepast en dat in het Coalitieakkoord is aangegeven dat serieus zal worden gekeken 
naar de milieu- en handhavingmaatregelen. Het nieuwe PMP kan aan het eind van dit jaar 
tegemoet worden gezien. Op basis daarvan kan van gedachten worden gewisseld over de 
vraag wat al dan niet tot het takkenpakket van de provincie behoort.   
 
11. Begrotingen recreatieschappen 
De heer Meijer geeft mee, dat de begrotingen recreatieschappen in de visie van de SP 
betrokken dienen te worden bij de behandeling van de Startnotitie Recreatie en Toerisme 
2020 op 29 augustus a.s., omdat een en ander met elkaar samenhangt.  
De heer Marchal kondigt aan dat de SGP schriftelijke vragen zal indienen. Uit de stukken 
blijkt een groot financieel risico. Gemeenten willen niet extra bijdragen en boeken al 5% 
kortingen in op gemeenschappelijke regelingen. De SGP vraagt zich af hoe in financiële zin 
met de recreatieschappen zal worden omgegaan en hoe het risico wordt afgebakend.  
 
10. Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering, onder dankzegging voor 
ieders komst en inbreng.  
 


